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Адрес Pearce & Cutler Ltd 
405 Stratford Road 
Shirley 
Solihull 
B90 4AA

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Pearce & Cutler Windows, a division of Saint-Gobain Solaglas, is a leading supplier of PVC-U windows, doors and conservatories in the Midlands.
Casement Windows We offer a huge range of standard, outwards-opening casement windows. Tilt and Turn Windows combine security with enhanced
functionality. They can open inwards and be cleaned from the inside. Our conservatories combine beauty and performance in both glass and frame.
Our aim is to provide a sturdy, well-insulated and appointed, all-year round ´living´ room. Residential & Patio Doors Our doors are designed to the
highest specifications for security, safety and weather performance. Enhance your entrance area with a beautiful glazed porch design.

Company Profile of Pearce & Cutler Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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